
Dus ook gemeenten en de politiek 

gaan door. Onze raadsleden hoeven 

zich dan ook niet te vervelen de ko-

mende tijd. Toch is het goed om in 

deze vakantieperiode een beetje gas 

terug te nemen in activiteiten en je 

gedachten te laten gaan naar de ver-

dere toekomst. Waar zijn we ook al-

weer mee bezig....en waarom....en 

wat willen we nu eigenlijk. Dit alles 

uiteraard onder een palmboom met 

een tropische cocktail in je hand, 

heerlijk voor je tent of caravan met 

een glaasje bier erbij, heerlijk 

rondom huis of in een haventje met 

een glaasje wijn. Ik wens iedereen 

een hele fijne vakantieperiode toe en 

ontmoet u daarna graag op 18 au-

gustus om het nieuwe politieke jaar 

in te luiden. 

Au revoir, Ciao, Bye-Bye en Hou-

doe.... 

 

Astrid Kleuskens 

(waarnemend) voorzitter 

 

Bijdrage van:  

  

Astrid Kleuskens 

Jan Paantjens 

Frank  Rockx 

Ad van Tetering 

Roeland van Woer-
kom 

Antoon Koevoets 

Corina Tak 

Kees Groen 

Tel: 0165-508172 

Frank Rockx 

Tel:0165-504872 

Marja Koevoets 

Tel: 0165-511394 

Henk Grimbergen 

Tel: 0165-317437 

E-mail:  
marja.koevoets@ziggo.nl 
 

  Redactie Nieuwsbrief 

Aan mij de eer om invulling te geven 

aan de eerste pagina van onze nieuws-

brief. Tijdens de laatste Algemene Le-

denvergadering is het stokje figuurlijk 

aan mij overgedragen door Johan Paan-

tjens. Voor een half jaar zal ik de functie 

van voorzitter van onze afdeling waarne-

men. Een half jaar waarin er nog veel 

dingen staan te gebeuren; leuke uitda-

gingen voor onze afdeling, waarmee we 

het CDA op de kaart kunnen zetten. Tij-

dens de zomervakantie is het lastig een 

evenement te organiseren, maar eind 

augustus tegen de verkiezing aan zou 

prachtig zijn. Als bestuur gaan we ons 

daarvoor in zetten. Ook Halderberge 

gaan we groen kleuren en het bestuur 

zal u zeer zeker vragen om uw inzet. De 

kar wordt getrokken door het campag-

neteam, maar het succes ligt in de han-

den van alle CDA-ers. Wilt u graag bij-

dragen aan de campagne laat het ons 

weten. Heeft u ideeën, meld ze dan! Het 

bestuur gaat er graag samen met u mee 

aan de slag.  

Ook voor en na de vakantieperiode zit-

ten we als afdeling niet stil. We hebben 

een bezoek gebracht aan de buisleidin-

genstraat waarvoor zich maar liefst 17 

deelnemers hebben aangemeld, er is 

een extra ALV over de vast te stellen 

kieslijst geweest en op 18 augustus 

hebben we weer de opening van het 

nieuwe politieke jaar. We eindigen die 

dag met een barbecue, waarmee we 

starten is nog een verassing.    

 

Politiek zal het niet stil staan tijdens de 

vakantieperiode. Niet alleen de 

campagne maar ook de politiek zal lo-

kaal doorgaan. De wereld gaat snel, de 

veranderingen volgen elkaar continu op. 

V A N  D E  V O O R Z I T T E R  
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15 jaar Halderberge 

Enkele weken geleden presenteerde interim-

gemeentesecretaris Theo van Waes tijdens 

een presidiumbijeenkomst (bijeenkomst van 

alle fractievoorzitters) zijn analyse van de ge-

meentelijke organisatie en zijn voorstel tot ver-

andering daartoe. En passant voegde hij eraan 

toe, dat hij als buitenstaander geconstateerd 

had, dat 15 jaar na de herindeling er in zijn 

ogen beslist geen sprake was van een geza-

menlijk optrekken als het gaat om het naar 

buiten uitdragen van één gezicht voor Halder-

berge. Zijn terloopse opmerking zorgde 

meteen voor een heftige polemiek tussen de 

fractievoorzitters onderling. Het was voor mij 

meteen duidelijk, dat deze toch pijnlijke con-

statering van deze man de enig juiste was. 

Hoe komt het nu, dat er na zoveel jaren nog 

steeds zo weinig gemeenschappelijk bewust-

zijn is om Halderberge  gezamenlijk uit te dra-

gen?  Ik kan daar wel een tweetal redenen 

voor aanvoeren.  

In de eerste plaats is de herindeling in 1997 

ons als Halderburgers (benaming vrij naar Jan 

Paantjens) door de strot gewrongen. Er werd 

vanuit de provincie weinig moeite gedaan om 

onder de bevolking draagvlak te creëeren voor-

dat de herindeling een feit was. Bovendien wil-

de Hoeven dan toch liever bij Etten-Leur en 

Oud Gastel bij Roosendaal. Daarnaast hadden 

(en soms nog hebben) inwoners van de kernen 

buiten Oudenbosch jarenlang het gevoel, dat 

hun gemeentelijke spaarcentjes  naar de voor-

malige artikel 12-gemeente Oudenbosch 

moesten werden gebracht. 

In de tweede plaats houden alle kernen de ei-

gen cultuur stevig in stand. Aan de ene kant is 

dat volstrekt begrijpelijk: het bevestigt tenslot-

te de eigen identiteit van een gemeenschap. 

Daar kun je toch niets tegen hebben. Het is 

echter wel zo, dat sommige lieden juist dat ge-

bruiken om daar (politiek) beter van te worden. 

Ook dat is op zichzelf gerechtvaardigd, maar 

het bevordert de onderlinge samenhang tus-

sen de kernen natuurlijk niet . Ik hoef in dit 

verband alleen maar te wijzen op de samen-

stelling van de gemeenteraad anno 2012. 

Van de 21 raadsleden zijn er liefst 12 van cou-

leur locale: Hoeven 2000(2), WOS(4), ONS(2), 

Gemeenschapsbelangen(2) en de heren Logt 

en Zagers, die nu weliswaar de Onafhankelijke 

Fractie Halderberge vormen, maar beiden uit 

lokale partijen voortkomen. Bovendien is het 

ook nog eens zo, dat het nu niet bepaald van 

vernieuwingszin voor Halderberge getuigt als 

onlangs de 70!-jarige  Jan Brans als jongste 

raadslid wordt geïnstalleerd. Jan en ik kunnen 

het al jaren uitstekend met elkaar vinden, laat 

daar geen misverstand over bestaan, maar 

goed is het natuurlijk niet als het gaat om be-

stuurlijke vernieuwing.  

Ik hoop dan ook, dat met de gemeenteraads-

verkiezingen van maart 2014 niet alleen vele 

nieuwe gezichten in de raad zullen komen, 

maar ook dat de lokale partijen het aandurven 

om de verkiezingen in te gaan met één Halder-

bergse lijst. Dat is naar mijn stellige overtui-

ging een belangrijke voorwaarde om Halder-

berge meer één gezicht te geven. Of dat op 

zichzelf genoeg is waag ik wel sterk te betwijfe-

len. Er is meer nodig om een cultuuromslag te 

bewerkstelligen: dat gaat misschien wel twee 

generaties kosten. Als we voor die tijd al niet 

opnieuw heringedeeld zijn........ 

 

Frank Rockx 

De bijdragen in deze nieuwsbrief zijn geschreven op persoonlijke titel van de respectievelijke au-

teurs. Hoewel de redactie de bijdragen beoordeelt op relevantie voor de nieuwsbrief neemt zij 

noch het CDA-Halderberge de verantwoordelijkheid voor de inhoud van de bijdragen. 
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Van de redactie 

Beste CDA-ers en andere lezers, 

 

Zo net voor de vakantie kan de redactie u weer 

een Nieuwsbrief aanbieden met veel lezens-

waardigs. Onze wethouder, raadsleden en 

(waarnemend) voorzitter hebben ieder voor inte-

ressante copij gezorgd met uiteenlopende on-

derwerpen. Zo net voor de vakantie is de toon 

niet altijd even ernstig. Er is zowaar een strip 

onze gewaardeerde Nieuwsbrief binnen geslo-

pen.  

Jan Paantjens geeft ons wat meer inzicht in de 

problematiek van alcoholbeleid, zowel publiek 

als privé, terwijl Frank Rockx het gebrek aan sa-

menhang tussen de Halderbergse kernen aan 

de orde stelt. 

Ad van Tetering brengt u op de hoogte van het 

proces van samenvoeging van de parochies bin-

nen Halderberge. Uit persoonlijke ervaring (als 

scriba was ik betrokken bij de samenvoeging 

van PKN gemeenten in Breda) weet ik dat, hoe-

wel het om geloofsgenoten gaat, samenvoeging 

van kerken/parochies door velen als een verlies 

van identiteit wordt ervaren en daardoor veel 

weerstand kan oproepen bij individuele gelovi-

gen. Hopelijk wordt daar binnen Halderberge 

met veel wijsheid mee omgegaan. 

Zoals we inmiddels van Roeland gewend zijn, 

heeft zijn bijdrage vooral betrekking op het fi-

nanciële beleid binnen de gemeente Halderber-

ge. Roeland, wist iedereen de zaken maar zo 

objectief te bekijken. Dan zouden een aantal 

problemen waar Frank over schrijft mogelijk snel 

uit de weg zijn. 

Van Antoon Koevoets krijgen we meer inzicht in 

hoe het gevoerde beleid binnen Halderberge 

ervaren wordt binnen Stampersgat. 

Corina Tak geeft ons een inkijkje in de organisa-

tie van de wielerkoers ”Ster van Moerdijk”. 

Vooruitlopend op de komende verkiezingen 

geeft Astrid Kleuskens alvast een aftrap voor de 

campagne, ondersteund door een niet al te seri-

eus te nemen stemadvies van Calvin en Hobbes. 

 

De redactie wenst u veel leesplezier en uiteraard 

een prettige vakantietijd, waarin het hoofd leeg 

gemaakt kan worden en energie opgebouwd kan 

worden voor het nieuwe seizoen.. 

 

Voor de volgende Nieuwsbrief wil ik u aansporen 

uw bijdrage op papier te zetten en voor 5 sep-

tember in te dienen (liefst via e-mail bij  

Marja.koevoets@ziggo.nl). 

 

Kees Groen 

06 53 64 82 30 of  

kees.groen@kinesis-pharma.com 

Bestuur en  
fractie 
wenst u 

een  
prettige vakantie 
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verrichten voor de 

kerk. Dit kan naar 

m i j n  m e n i n g 

worden voorkomen 

door de taken per 

afzonderlijke kerk te 

blijven regelen en 

financiële middelen 

te labelen.  Zo kan 

het naar mijn 

mening niet zo zijn 

dat schenkingen 

van mensen, die zijn gedaan voor de armen van een 

bepaalde kern, nu worden samengevoegd  en worden 

ingezet voor afwijkende doelen  Duidelijke afspraken 

zullen er de komende maanden moeten worden 

gemaakt om deze grote groep vrijwilligers 

binnenboord te houden.    

Tot op heden is niet duidelijk wanneer de uiteindelijk 

fusie zal gaan plaatsvinden. Maar redelijkerwijs schat 

ik in 1 januari 2014. Er moeten nog vele afspraken 

worden gemaakt. De afzonderlijke kerkbesturen 

zullen worden ontbonden en een nieuw kerkbestuur 

zal worden gevormd. Een gevoelig proces lijkt me. 

Mensen die jaren betrokken zijn geweest bij het wel 

en wee van een kerk, zullen een andere rol in het 

geheel gaan krijgen. Een rol waarbij ze zeker van nut 

zullen zijn, maar waarschijnlijk voor hun gevoel met 

minder bevoegdheden.  
Of dit ook daadwerkelijk het geval is betwijfel ik 

overigens. Het gevoel zal wel zo zijn, maar uiteindelijk 

heeft het Bisdom altijd het laatste woord. Deze 

ervaring heb ik het laatste jaar als bestuurslid van 

Caritas Sint Jan de Doper wel mogen ervaren. Zelf ben 

ik benieuwd hoe het proces tot samenvoeging van de 

afzonderlijke Caritassen zal gaan plaatsvinden. Ons 

bestuur heeft gelukkig een open houding en ziet de 

verplichte samenvoeging als een uitdaging.         
 Zijn er nog vragen over de samenvoeging van de 

afzonderlijke parochies, dan kunt u natuurlijk terecht 

bij de afzonderlijke kerkbesturen. Zelf ben ik uiteraard 

bereid om suggesties, ideeën en problemen waar u 

tegenaan loopt met u te delen. Zeker als het de 

politiek raakt ben ik bereid om daarin een 

coördinerende rol te vervullen. Ook voor het 

gemeentebestuur zijn deze ontwikkelingen van groot 

belang. Een voorbeeld hiervan is de dreigende 

leegstand van kerkgebouwen. Beeldbepalende 

gebouwen, waarin gevoelens en verleden elkaar 

vinden. Hoe gaan we daarmee in de toekomst om?   
Ik wens de lezers een fijne vakantie toe.  

 
Groetjes Ad van Tetering 
 

Ik zit al weer bijna een jaartje in het bestuur van de 

Caritas van de parochie  

Sint Jan de Doper in Hoeven. Zoals ik het zelf inschat 

zal het bestaan van deze zelfstandige Caritas niet 

van lange duur meer zijn. Zoals bij veel verenigingen 

en instanties is schaalvergroting bij de parochies on-

ontkoombaar. Redenen die hiervoor worden ge-

noemd zijn krimp, minder inkomsten, minder geldelijk 

kapitaal, problemen van leeglopende kerken, bezuini-

gingen en armoede. Zo vinden momenteel ook de 

voorbereidingen plaats om de afzonderlijke parochies 

in Halderberge met Standdaarbuiten samen te voe-

gen tot één Parochie. Door deze samenvoeging zijn 

de afzonderlijke Caritassen ook verplicht om samen 

te gaan.   

Om deze samenwerking tussen de afzonderlijke paro-

chies tot stand te brengen is op 1 januari 1999 de 

kerkelijke instelling Interparochiële Vereniging regio 

Oudenbosch in het leven geroepen. De vereniging 

heeft ten doel evenwichtig en efficiënt pastoraat in 

de regio te bevorderen en te streven naar behoud, 

samenwerking en verdere ontwikkeling van de aange-

sloten parochies. Het bestuur van de IPV wordt ge-

vormd door afvaardigden uit de besturen van de ze-

ven parochies in de regio. Ze vormt een overkoepe-

lend geheel boven de afzonderlijke parochiebesturen. 

In nauw overleg met die besturen worden voor de 

toekomst lijnen uitgestippeld om te komen tot een 

verantwoord gezamenlijk beleid. 

Om te komen tot een goede samenwerking is het 

noodzakelijk dat op een aantal beleidsterreinen 

goede afspraken worden gemaakt.  Daarvoor is 

onderscheid gemaakt in zes basisgebieden (geloof, 

pastoraat, financiën, personeel, gebouw en bestuur). 

Om tot een gedragen beleid te komen zijn, en worden  

er vele gesprekken gevoerd met  mensen in de kerk, 

met het pastoresteam en met raadgevers van de 

regionale projectgroepen. 

De uiteindelijke beleidsintenties worden, nadat ze 

met de bisdomleiding zijn doorgesproken, verder 

uitgewerkt tot één parochieplan. Hierin zijn het 

pastoraal en parochieel beleid op de zes 

beleidsterreinen verwoord. De bisschop zal uiteindelijk 

het parochieplan moeten goedkeuren.   

De kernboodschap moet zijn dat niet het gebouw 

centraal staat maar de mens. Dit betekent dat 

prioriteiten gesteld moet worden aan missionaire, 

pastorale en diaconale activiteiten. Het geloof moet 

laten zien een houvast te zijn voor veel mensen in 

verbondenheid. 
Vele parochianen zijn actief binnen de afzonderlijke 

parochies. Voorkomen moet worden dat deze actieve 

groep mensen stoppen om vrijwilligerswerk te 

Samenvoegng van parochies in Halderberge  

onvermijdelijk 
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mee ook extra kosten met zich meebrengt! Ik ben 

echt benieuwd wat dat op gaat leveren.  

Overigens is het natuurlijk zo dat de eerste verant-

woordelijkheid, ook voor alcoholgebruik onder onze 

kinderen, bij de ouders ligt. Bij een overleg, dat ik 

onlangs met het verslavingsplatform had, bracht 

één van de aanwezigen een onderzoek, dat in Breda 

was afgenomen onder “stappende jongeren”, onder 

de aandacht. Daaruit zou blijken dat het verbieden 

van drinken of het aangeven van bepaalde hoeveel-

heden (zoveel glazen) wel degelijk bijdraagt aan 

minder drankgebruik onder jongeren. Onder ouders 

leeft vaak de beleving “verbied het maar niet, want 

ze doen het toch!”, maar dat blijkt dus niet waar te 

zijn. Praten met je kinderen over ook b.v. alcohol en 

daarmee bepaalde grenzen aangeven houdt het 

gebruik dus wel degelijk binnen de perken. Ik be-

grijp dat het “tricky” is om met 3 opgroeiende pu-

bers over dit soort zaken te schrijven, want vandaag 

of morgen is één van onze mannen zo ladderzat, dat 

hij niet meer thuis kan komen en dan mag ik natuur-

lijk de hoon in ontvangst nemen: “Jij weet het toch 

allemaal zo goed, Jan!” Ja, ik weet nu wel wat ik 

vroeger niet wist: dat overmatig alcoholgebruik aan-

toonbaar meer schade aanricht dan wij vroeger kon-

den vermoeden en dat je er om die reden, ook in het 

kader van de volksgezondheid, op gepaste wijze 

veel aandacht aan moet besteden. En nee, ik weet 

het niet allemaal zo goed als het gaat om de opvoe-

ding van onze kinderen. Dat is een moeilijk verhaal, 

omdat je vaak maar één kans krijgt en je het effect 

van je handelen pas na jaren terugziet. Maar we 

hebben wel de verantwoordelijkheid als ouder om 

onze kinderen ook daarin op te voeden en grenzen 

te stellen. Als wij op een feestje van één van onze 

mannen, die toen al 16 waren, verboden om een 

vriendje die nog geen 16 was een pilsje of andere 

drank te geven dan keken zij ons ook aan met “een 

gezicht van zeven dagen onweer”. Dat vonden ze 

erg lastig, omdat zelf tegen hun vriendjes te zeggen. 

Als we dan na een goed gesprek aanboden dat wij 

dat dan wel zouden melden hadden onze mannen 

daar wel enig begrip voor. Maar ik weet bijna zeker 

dat die vriendjes dan naar huis gingen met het idee 

“wat zijn die ouders van P.Paantjens toch zeikerds!!” 

Dat zal ook wel en daar nemen we er dan maar één 

op!!!!!! 

Prettige vakantie en drink met mate(n),  

Jan Paantjens 

Onlangs heb ik een stukje in de Halderbergse Bode 

mogen schrijven en ik eindigde dat stuk met deze 

laatste alinea, “zeikerd”: Ik weet dat alcoholgebruik 

onder jongeren een lastig onderwerp is. Te meer 

omdat je al gauw gezien wordt als een zeikerd. 

Maar de cijfers geven er toch wel reden toe. Ik weet 

ook dat het niet mee zal vallen. Maar 20 jaar gele-

den vonden we het nog normaal als na een feestje 

iemand met 15 pilsjes op in de auto stapte. Tegen-

woordig wordt zo’n iemand de sleutels afgepakt: 

Stel je voor dat hij/ zij je zoon of dochter van de 

fiets rijdt”! Maar onze zoons en dochters bescher-

men tegen het innemen van overmatig veel alcohol 

is nog geen algemeen goed, terwijl dit ook wel de-

gelijk een bedreiging voor hun gezondheid is.  

Als je zelf een liefhebber bent van “gezellig een pils-

je drinken” en je schrijft een stuk over zo’n gevoelig 

onderwerp, dan mag je natuurlijk reacties verwach-

ten. En de eerste kwam al snel nl van een van onze 

mannen! Dat was ingecalculeerd, maar dat ook het 

CDA landelijk zo snel zou reageren en hun stand-

punt over de leeftijdsgrens nu ineens zo drastisch 

aan zou passen had ik natuurlijk niet verwacht. 

Waar een stukje in de Halderbergse Bode allemaal 

niet goed voor is J. Het zou overigens ook niet zo 

vreemd zijn om de leeftijdsgrens voor het drinken 

van alcohol naar 18 jaar te verleggen omdat de 

meeste landen van de EU deze minimumleeftijd al 

hebben. Ook het Nederlandse instituut voor alco-

holbeleid (STAP) juichte deze koerswijziging van het 

CDA toe. Met het CDA zou er een meerderheid 

(PVDA, SP en CU) in de 2e Kamer zijn om zo’n voor-

stel te steunen. Overigens zijn vanaf volgend jaar 

jongeren onder de 16 die in het bezit zijn van alco-

hol strafbaar (de 1e Kamer heeft daarmee inge-

stemd). Supermarkten en cafés die een bepaald 

aantal keren zijn betrapt, kunnen dan mogelijk op 

last van de gemeente de tent moeten sluiten. En 

daar komen we denk ik wel bij een heikel punt. Na-

melijk de handhaving van deze en komende regel-

geving. Die verantwoordelijkheid ligt nu nog bij de 

inspecteurs van de Nederlandse voedsel en waren-

autoriteit maar komt straks naar de gemeentes toe. 

Om dan een goede naleving van het verkoopverbod 

te krijgen zal de gemeente daar controleurs (in de 

vorm van bijzondere opsporingsambtenaren, boa’s) 

in moeten gaan zetten. Wederom een taak die 

daarmee bij de gemeente komt te liggen en daar-

Denk voordat je tankt, zeikerd! 
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Structuurvisie Stampersgat 

Enige tijd geleden, woensdag 18 april om precies te 

zijn, was ik uitgenodigd om met de pet op van de Sa-

menstichting Stampersgat deel te nemen aan het 

Woonberaad van Bernardus Wonen. Het was een leu-

ke en interessante, erg leerzame ochtend. Kort sa-

menvattend was het zeker niet allemaal rozengeur en 

maneschijn wat ons werd voorgehouden, maar er zijn 

wel degelijk kansen werd er gesteld, ondanks de 

moeilijke tijden waarin wij nu verkeren, maar dan 

moet je visie en moed tonen! Als je sommige spre-

kers mocht geloven dan wachten ons nog barre tij-

den! 

Diezelfde middag was er ook een bijeenkomst op het 

gemeentehuis: Structuurbeleid of structuurvisie Hal-

derberge. Was een erg technisch verhaal wat in schril 

contrast stond met het Woonberaad bij Bernardus 

Wonen. Maar nog even terug naar het woonberaad. 

Toen ik van het kantoor van Bernardus Wonen, te 

voet naar het gemeentehuis liep, namen mijn ge-

dachten een heel andere route, het borrelde en bruis-

te in mijn bolleke en telkens kwamen de woorden 

Structuurvisie Stampersgat boven drijven. Het plan 

spookte de gehele dag door mijn hoofd. Ondanks se-

rieuze pogingen om tijdens de, in mijn ogen saaie en 

veel te technische, bijeenkomst over het structuurbe-

leid Halderberge bij de les te blijven, lukte mij dit 

maar gedeeltelijk.  

Mijn plan was en is: een structuurvisie op te stellen 

voor alléén Stampersgat. Velen zijn nu al zo lang te-

vergeefs bezig om iets te realiseren in ons dorp, en 

als ik alles optel is de uitkomst een teleurstellende 

en zeer beschamende 0,0!  

Ondanks een korte opleving bij het aantreden van de 

nieuwe burgemeester is er uiteindelijk geen bal ver-

anderd. Sterker nog, we leveren steeds meer in. Als ik 

dan bij herhaling hoor van collegeleden, burgemees-

ter en ambtenaren, dat ze het allemaal zo erg vinden 

dat er weer een plan voor Stampersgat is mislukt, 

anders gezegd is afgeschoten, dan denk ik: Mijn 

naam is nog steeds Thomas van Stampersgat! Jam-

mer, jammer, jammer! 

Onze gemeente heeft nauwelijks oog voor het senti-

ment in onze samenleving, de empathie met Stam-

persgat ontbreekt bij het overgrote deel van onze be-

stuurders. Het kameleontische college stelde zich wel 

heel erg volgzaam op bij de centrumplannen en het 

IDOP gebeuren richting de ambtenarij, ondanks al 

haar wapengekletter. In woord: ja, maar in daden: 

nee. Veel van wat wordt geopperd en of wordt voorge-

steld, bijvoorbeeld tijdens de IDOP bijeenkomsten, 

Klanbordgroepbijeenkomsten Centrumplan, blijken 

luchtkasten te zijn en die lopen allemaal leeg. Hoog-

leraar Betteke van Ruler schreef: bestuurders zijn 

zakkenvullers terwijl de gewone man voor de ho-

gere lasten op mag draaien! Of dit waar is laat ik 

graag aan de lezer, maar ik heb er een duidelijke 

mening over. De gemeente Halderberge, en met 

name het college is erg zendergericht. Ze doen 

ontzettend hun best om via de Halderbergse 

Prawda, een propagandakrant genaamd De Bode, 

in kleur nog wel, ons nauwgezet op de hoogte te 

brengen en te houden van plannen die, wat be-

treft Stampersgat, toch niet doorgaan. Op die 

slecht-nieuwsverhalen zit ik en Stampersgat niet 

te wachten. Integendeel. 

Het begint steeds meer te lijken op “ego-

communicatie” met één rode draad: gemeentebe-

stuurders zijn voornamelijk bezig met hoe ze zich-

zelf graag zien. Ze blijven ver van de werkelijk-

heid. Onze bestuurders hebben geen systeem of 

zender om te luisteren of te communiceren naar 

wat er bij ons op het dorp leeft. Ben je mal, ze 

weten het toch vaak veel beter! Het lijkt erg veel 

op paternalistisch geleuter, een gebed zonder 

eind is het. Ja jongens jammer, of : het zat er toch 

niet in, en meer van die gezochte excuses! Bij-

voorbeeld: 

We gebruiken de kerk niet als MFA, maar we gaan 

een nieuwe school bouwen van een paar miljoen 

voor kinderen die er tegen de tijd dat de school 

klaar is er niet meer blijken te zijn! Gevolg: een 

lege school, een kinderopvang die mogelijk naar 

Gastel vertrekt resteert alleen nog een verpau-

perd rijksmonument! Het lijkt er soms op dat de 

bestuurders bang zijn van de buitenwereld te ho-

ren dat het toch anders is en anders moet dan 

bestuurders en ambtenaren denken dat het is. 

Komt bij dat er hier en daar met dubbele ag-

enda’s wordt gewerkt om bepaalde doelen te be-

reiken of juist niet! Transparant zijn en zich kwets-
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baar opstellen komt niet in het vocabulair van som-

mige bestuurders voor. Angsthazerigheid voert de 

boventoon en in de Stampersgatse samenleving is 

er een breed gedragen negatief humeur ontstaan 

over “onze Politiek” en haar politici. 

Maar ondanks het feit dat ook ik de moed weleens 

verlies, geef ik het toch nog niet op. Er móet iets 

gebeuren. Alhoewel het er soms op lijkt dat je eer-

der succes hebt met zand aan elkaar te knopen 

dan een succesje te boeken voor Stampersgat. Hal-

derberge is inmiddels in jaren wel wat ouder gewor-

den, maar zeker niet wijzer. Het lijkt er steeds meer 

op dat Halderberge het morele kompas voor Stam-

persgat volledig is kwijtgeraakt. Ondanks dit sombe-

re vooruitzicht: opgeven is het laatste wat ik doe en 

ik weet zeker, sterker nog ik ben ervan overtuigd, 

dat er wel degelijk mogelijkheden zijn voor Stam-

persgat. Dat Halderberge nog steeds als vijf ver-

schillende, zelfstandige, “koninkrijkjes” functioneert 

zal blijven bestaan zolang er politieke fossielen aan 

de macht blijven die louter en alleen voor de macht 

en de financiële revenuen kiezen. Soit!  

Er moet iets gebeuren in Stampersgat, want anders 

worden wij net als spookambtenaren, spookburgers 

in een spookdorp! Er is nog hoop, immers een oes-

ter heeft maar één korreltje zand nodig om er een 

parel van te maken! Maar wij hebben meer nodig 

dan zand alleen!    

Enkele zeer betrokken inwoners zijn wij hier al over 

aan het bomen. Out off the box denken is de Engel-

se term hiervoor. Betekent gewoon bij elkaar gaan 

zitten, benen op tafel en zonder voorwaarden voor-

af alles bespreekbaar maken wat in je opkomt. 

Geen beren op de weg zoeken, geen financiële 

drempels opwerpen, geen dubbele agenda’s, nee 

open en eerlijk met een klein aantal zeer betrokken 

mensen starten met het opzetten van een struc-

tuurvisie voor Stampersgat. Ik wil een denktank for-

meren met maximaal 10 mensen. ( inclusief een 

beleidsmedewerker van de gemeente, een man of 

vrouw van de Stampersgatse Ondernemers Vereni-

ging om hier samen handen en voeten aan te geven 

Ik zal enkele voorbeelden noemen waar wij reeds 

mee aan het stoeien zijn.) wegstrepen wat tussen 

haakjes staat!!! 

· De parkeerproblematiek in de omgeving van 

het Andrie sportpark. In nauwe samen-

spraak met Suiker Unie, wethouders Suiker-

buijk en Paantjens hebben wij reeds in 

2011 het plan geopperd om het braaklig-

gend stuk grond, wat omsloten wordt door 

Kreekweg, provinciale weg, Noordzeedijk en 

L.P. van Mallandstraat, te gebruiken als één 

centraal parkeerterrein, dat tijdens sport-

evenementen zoals, voetbal, zeskamp, ten-

nis en volleybal, de parkeerdruk in de stra-

ten rondom het sportpark wegneemt. Alle be-

trokkenen waren zeer enthousiast over dit 

initiatiefvoorstel. Suiker Unie, de eigenaar van 

de grond, was meteen bereid om het voorstel 

bespreekbaar te maken. Suiker Unie staat er 

nu, juni 2012, nog steeds positief tegenover. 

Alleen worden de plannen dan weer jammer-

lijk doorkruist door exorbitante financiële ei-

sen (van de andere partijen) tussen haakjes 

verwijderen!  waardoor Suiker Unie uiteinde-

lijk afhaakt. Maar de parkeerproblematiek 

rondom het sportpark blijft rustig voortbe-

staan, dit tot ergernis van de omwonenden. 

Gevolg hiervan: wij gaan opnieuw praten met 

de eigenaar van de grond om toch een oplos-

sing voor Stampersgat te creëren. Helaas heb 

je hierbij geen back up van de gemeente!  

· De bouwlocatie Bus/van Gerwen. Ook hier 

getuigt elke ambtenaar en bestuurder zijn 

spijt dat dit zoveelste plan voor Stampersgat 

niet doorgaat. Anders gezegd: men deed een 

plas en het bleef (nat) zoals het was! Dat Ber-

nardus Wonen afziet van het bouwen van 12 

patio bungalows voor senioren is natuurlijk 

ergerlijk en teleurstellend. We zijn zolang een 

worst voorgehouden, maar telkens trekt men, 

met een soort van satanisch genoegen, zo 

lijkt het althans voor de inwoners van Stam-

persgat, de bouwplannen weer in. Als je dan 

aan de burgemeester vraagt: wat doet u met 

het stukje bouwgrond wat eigendom is van de 

gemeente en wat voorbestemd was voor 12 

starterswoningen: locatie Van Gerwen ge-

noemd, vraagt de burgemeester op zijn beurt: 

en wie gaat er bouwen? Bernardus Wonen in 

ieder geval niet! Net of je om te bouwen af-

hankelijk bent van één woningbouwcoöpera-

tie of bouwonderneming!  

· Wat betreft de bouwlocatie Bus, het volgende: 

als het water je vijand is, zoals in dit onderha-

vige geval, maak het water dan tot vriend. 

Wat ik hiermee bedoel te zeggen is; je kunt 

ook denken aan een andere invulling dan aan 

alleen maar woningbouw. Wat dacht u van 

het verkopen van een strook grond aan de 

bewoners aan de Dennis Leestraat zodat de 

mensen achter kunnen komen met hun auto 

of een garage/berging bouwen. Of een parkje 

met vijver realiseren zodat je het water ter 

plaatse kunt parkeren en er een rustieke 

plekje van kunt maken voor de langzaam ver-

grijzende  Stampersgatse gemeenschap. Of 

een parkeergelegenheid om het “rommeltje” 

voor de kerk en op het Vlekkeplein een meer 

open-pleinachtig geheel te geven! Out off the 

box denken! 
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· Waarom maak je van de bouwlocatie van Ger-

wen geen CPO; Collectief Particulier Opdracht-

geversschap speciaal voor starters en jongeren 

in Stampersgat. In de ons omringende ge-

meenten zijn er legio voorbeelden die werken 

en tot succes leiden, maar dan moet je als ge-

meente of als woningbouwcoöperaties wel wil-

len en durven faciliteren.  

· In het verleden hebben wij vaak gesproken 

met ambtenaren over het nieuwe groene hart 

van Stampersgat. De ambtenaar van dienst 

noemde het biodiversiteit. In grote lijnen ligt dit 

gebied binnen het carré van: Havenstraat-

Dintel-Brugstraat- en de parels van Stampers-

gat, de Weelen. Het enige wat je hoorde was 

waarom men het plan niet zag zitten, welke 

obstakels er waren en dus ook nu weer: men 

deed een plas en het bleef zoals het was. Maar 

voor onze gemoedsrust werd er meteen aan 

toegevoegd: iedereen in het gemeentehuis, en 

nog wel raadsbreed vinden het bijzonder spijtig 

dat er wéér niets gebeurd in de kleinste kern 

van Halderberge, Stampersgat. Hoe is het toch 

telkens weer mogelijk! Eerlijk gezegd is het 

wederom een verre echo vanuit het verleden, 

en net als toen worden we ook hier weer geen 

steek wijzer van.  

· Ook werd door enkele voortvarenden uit ons 

dorp het gewaagde plan opgevat om van de 

Havenstraat opnieuw een echte open “haven” 

te maken. Met woningen en appartementen 

aan het water. De plannen voor een apparte-

ment met dertig wooneenheden maakten bij 

de invulling in 2006 van de Centrum Ontwikke-

lingsplan Stampersgat eerst nog deel uit van 

het totale plaatje. Een appartementencom-

plex(je) aan het water op de locatie waar nu de 

Kinderopvang is gehuisvest. Maar helaas, on-

danks de grote interesse, leeft overigens  nog 

steeds, om te wonen op een prachtige zichtlo-

catie aan het water, werd het plan ook nu weer 

onder begeleiding van vele spijtbetuigingen, 

van de kaart geveegd! Onze plannen met be-

trekking tot de “nieuwe haven” zijn wel ge-

waagd, maar Keulen en Aken zijn ook niet op 

één dag gebouwd, maar ze zijn er uiteindelijk 

wel gekomen! 

· De kerk als MFA blijft in onze ogen de enige 

optie om het markante gebouw te behouden 

en er een functioneel gebruik aan te geven. De 

ontwikkelingen van onze dorpsschool De Stei-

ger zijn voor de nabije toekomst niet erg roos-

kleurig, waarom kun je je dan afvragen toch 

miljoenen investeren terwijl het aantal leerlin-

gen de komende jaren dramatisch terugloopt. 

Groep 6 bestaat nu uit 26 kinderen, over 

twee jaar vliegen die uit en er is van onderen 

af geen nieuwe aanwas: tel uit je winst! In het 

hele jaar 2011 zijn er op het dorp 4 kinderen 

geboren, en in 2012 staat de teller nu ook op 

4 ziet er niet erg hoopvol uit voor de toe-

komst van onderwijzend Stampersgat. Fusies 

misschien! 

· De Samenstichting heeft bemiddeld bij de 

aankoop van gronden aan de Gastelsedijk 

West. Wij hebben de twee partijen, Suiker 

Unie en de bewoners uiteindelijk bij elkaar 

gebracht. De vooruitzichten zijn hoopgevend. 

Maar wat gebeurt er; de gemeente ziet alleen 

maar beren op de weg. Nee, dat kan zo maar 

niet, je moet eerst het vigerende bestem-

mingsplan wijzigen, was de droge ambtelijke 

opmerking. Jammer dat men die insteek 

kiest. Waarom kan men niet dienstbaar zijn 

aan de burger. Tenslotte is de burger de 

klant. Opnieuw zullen wij hierin moeten be-

middelen en opnieuw naar het gemeentehuis 

gaan, maar je wordt er af en toe wel opstan-

dig en teleurgesteld over.  

 

Dit zijn enkele ideeën waarvan enkele zeer betrok-

ken inwoners vinden dat er iets gedaan kan en moet 

worden op Stampersgat. Wat ervan gerealiseerd 

wordt is toekomst kijken. Ik heb geen kristallen bol, 

maar ik zie wel kansen. 

Vele politieke partijen riepen, we hadden toen nog 

het aantal van 9 splinterpartijen: er moet wat gebeu-

ren op Stampersgat. Nu, 2 jaar later is het weer zoals 

vanouds, oorverdovend stil .  

Heeft hoogleraar Betteke van Ruler dan toch gelijk, 

hebben de gemeenteraad en het college van Halder-

berge geen oog voor het sentiment van de Stampers-

gatse samenleving? Ik ben reuze benieuwd of de 

angsthazerigheid van de politieke partijen in Halder-

berge overwonnen wordt en welke partij of partijen 

deze handschoen oppakt. Het duurt nog twee jaar 

voor het weer gemeenteraadsverkiezingen zijn, daar-

om vraag ik aan de politiek: maak uw beloften nu 

eens waar en doe eens iets goeds voor Stampersgat. 

Wacht niet met loze beloften tot begin 2014, maar 

vul uw oude beloften eerst maar in. De voormalige 

gemeentesecretaris Eric Roels schreef in het “groene 

boekje": Afspraak is afspraak! Dames en heren wat 

let u om hier eindelijk invulling aan te geven! Geef 

Stampersgat een toekomst. 

Thomas, een bezorgde inwoner van Stampersgat. 
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De zomernota ligt weer klaar en deze keer is het een 

belangrijke, want in deze nota staan de bezuinigin-

gen voor de komende jaren. De opdracht was om 2.5 

miljoen euro structureel te gaan bezuinigen. De zo-

mernota laat zien dat we, startend vanaf 2013, in 

totaal 1,6 miljoen euro gaan bezuinigen en dat dit op 

zal lopen naar 2.5 miljoen in 2016. Met deze bezui-

niging is het de verwachting dat we de komende ja-

ren de begroting sluitend zullen krijgen. 

Als CDA hebben we vorig jaar, toen de bezuinigings-

rondes aangekondigd werden, een motie ingediend 

om de zoektocht van 2,5 miljoen uit te breiden naar 

3,5 miljoen euro, waar we dan vervolgens als raad 

uit zouden gaan kiezen. Op deze manier zouden we 

een brede taakdiscussie krijgen en niet een voorge-

kookte beslissing van het college. Op deze manier is 

het ook voor iedereen duidelijk wat er op het spel 

staat en dat er pijnlijke keuzes gemaakt moeten wor-

den. Naast dat het duidelijk is waar we wel voor ge-

kozen hebben nu is ook duidelijk waar we niet voor 

gekozen hebben!  

In het bezuinigingsvoorstel, dat begin dit jaar gepu-

bliceerd werd, kwam dan ook echt alles aan bod. 

Ook zaken waar we als CDA niet aan zouden moeten 

denken om daarop te bezuinigen. Tijdens de in-

spraakavonden kwamen dan ook de nodige organi-

saties en mensen langs om te vertellen waarom op 

bepaalde zaken niet bezuinigd moest gaan worden. 

Deze inspraakavonden, bezoeken en steunfracties 

zijn de basis geweest voor de keuzes die we als CDA 

hebben gemaakt hebben en die we tijdens de alge-

mene beschouwingen zullen toelichten.      

Eén van de zaken waar we niet voor gekozen hebben 

is extra belastingverhoging voor burgers en bedrij-

ven, zoals bijvoorbeeld op de OZB en de toeristenbe-

lasting. We kiezen ervoor om eerst te kijken naar de 

taken in plaats van de rekening gelijk door te schui-

ven. Ons uitgangspunt is de lastenverzwaring in gelij-

ke tred te laten lopen met de inflatie, en dus geen 

extra verzwaring daar bovenop te gooien. 

Daarnaast vinden we het belangrijk dat verenigingen 

en andere organisaties, die drijven op vrijwilligers, 

zoveel als mogelijk ontzien worden. Als CDA vinden 

we dat dit juist meer gestimuleerd moet worden, om-

dat de waarde die deze mensen uiteindelijk leveren 

aan de burgers de subsidie of bijdrage in belangrijke 

mate overstijgen. Daarom willen we Zwembad Blan-

kershove, Gymnastiekvereniging Alpha, tafeltennis-

vereniging Vice Versa en de heemkundekringen ont-

zien.  

Helaas betekent dit wel dat organisaties, zoals de 

Bibliotheek en Amadeus, wel te maken krijgen met 

bezuinigingen. Een beslissing die we met zeer veel 

pijn in het hart moeten nemen. Een reden voor de 

bezuiniging is dat wij denken dat deze diensten op 

een andere manier ingericht kunnen worden en dus 

zeer zeker niet hoeven te verdwijnen maar dat ze 

anders zullen moeten gaan werken. Zo denken we 

dat de brede scholen een rol kunnen spelen bij het 

aanbieden van deze diensten.   

Waar we vooral wel naar gekeken hebben is bezuini-

gingen te realiseren door effectiever en efficiënter te 

werken. Zaken zoals een centraal inkoopbureau en 

andere manieren van samenwerken. Ook hebben we 

in een aantal gevallen gekozen voor een taakstel-

lend budget in plaats van een specifieke bezuiniging. 

Voorbeelden zijn bijvoorbeeld het openbaar groen en 

de openbare verlichting, waarin diverse specifieke 

bezuinigingen benoemd waren. Wij denken bijvoor-

beeld dat een andere visie op openbaar groen een 

bezuiniging op kan leveren in plaats dat er gekozen 

hoeft te worden voor oplossingen die negatief uitpak-

ken in het straatbeeld en gevoel van verloedering 

geven. Een andere manier van werken kan goedko-

per zijn en net zo effectief uitpakken. 

Een belangrijk uitgangspunt, dat we als CDA hante-

ren, is dat we niet alleen kijken naar de dingen die 

we doen en ondersteunen, maar dat we ook naar de 

organisatie zelf kijken. Hier proberen we de verhou-

ding op 50/50 te houden. Als we taken verminderen 

willen we evenveel op de organisatie besparen. Op 

de formatie en andere apparaatskosten dus. Alle 

bezuinigingen halen uit de formatie en organisatie 

zoals sommige partijen voorstellen vinden we van 

weinig realisme getuigen. In het voorstel van het col-

lege bestaat een belangrijk gedeelte van de bezuini-

gingen uit de formatie en andere apparaatskosten 

en dat ondersteunen we. 

In hoofdlijnen is dit onze visie op de bezuinigingen 

en hoe we dat gat van 2,5 miljoen euro willen gaan 

dichten. De vraag is wel of dit voldoende zal blijken 

te zijn. De zomernota laat namelijk ook zien welke 

onzekerheden ons nog te wachten staan. Deze onze-

kerheden zijn zo fors ingrijpend dat niet de illusie 

gewekt moet gaan worden dat we met deze bezuini-

gingen er nu zijn.  

Zo zullen we nog te maken krijgen met de decentrali-

saties van de jeugdzorg, AWBZ-begeleiding en de wet 

werken naar vermogen. Bij deze decentralisaties 

naar de gemeente toe past de rijksoverheid altijd 

bezuinigingen en efficiencykortingen toe. De ge-

meente moet het maar goedkoper doen lijkt hier het 

uitgangspunt. Daarnaast bestaat er ook het risico 

ten aanzien van de uitkeringen uit het gemeente-
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fonds. Dit is het geld dat we van het rijk krijgen. 

Zodra het nieuwe kabinet er is zullen er mogelijk 

nieuwe bezuinigingen op die uitkering plaatsvin-

den.  

We zijn op de goede weg de financiële tekorten 

het hoofd te bieden, maar moeten niet gek opkij-

ken als er nog meer aan zit te komen.  

 

Roeland van Woerkom 

Stemadvies voor de verkiezingen van 21 september   

Uit de South China Morning Post 

 

 

 

(Poging tot vertalen door Kees). 

Als ik groot ben ga ik geen 
kranten lezen en me niet 
bezig houden met complexe 
problemen en ik ga niet 
stemmen 

 

Op die manier kan ik kla-
gen dat de regering mij 
niet vertegenwoordigt 

Als dan alles in het hon-
derd loopt, kan ik zeggen 
dat het systeem niet 
werkt en zo mijn verdere 
gebrek aan participatie 
verantwoorden 

Een ingenieus plan dat zich-
zelf bevestigt 

 

Het is veel leuker om pro-
blemen de schuld te geven 
dan ze op te lossen. 

Wil van der Kruijs   

Voorzitter CDA Brabant 
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De aftrap in Brabant 

Op 16 juni ben ik samen met Gied van Lier en 

Kees Rommens naar de eerste CDA Brabant ka-

derdag geweest. In eerste instantie was deze dag 

bedoeld als dankdag voor de bestuursleden van 

de 67 Brabantse CDA afdelingen. Maar uiteraard 

werd het een uitstekende dag om de aftrap te ge-

ven aan de verkiezingscampagne. We waren uitge-

nodigd bij Kanoboerderij De Reusel oftewel bij 

Guus Mulders voorheen Statenlid. Werkelijk een 

schitterende lokatie waar het op z'n Brabants 

heerlijk vertoeven is. Alle Brabantse kandidaten 

hebben zich kort voorgesteld. Een mix van ervaren 

mensen, jonge mensen, vrouwen, mannen etc....je 

kunt ze allemaal in hokjes plaatsen. Dat doe ik 

liever niet. Eén ding was helder: ze willen er alle-

maal voor gaan. De spirit is er, we gaan Brabant 

groen kleuren en mensen vertellen en overtuigen 

waarom het CDA een goede keuze is.  

Er  werden drie workshops gegeven om alvast in 

de campagnestemming te komen.  Gied heeft 

deelgenomen aan flyertechnieken waar een ac-

teur het de CDA-ers niet makkelijk maakte, maar 

gelukkig ook tips gaf. Kees heeft deelgenomen 

aan het opstellen van je campagnestrategie. Een 

belangrijke tip was dat er ook juist de laatste 24 

uur campagne gevoerd mag worden. Dan maken 

veel mensen hun keuze, dus ook dan is zichtbaar-

heid van belang! Zelf heb ik campagne voeren met 

behulp van social media gevolgd. Op deze manier 

kun je een grote doelgroep bereiken. Wist u dat er 

dagelijks 4,3 miljoen Nederlanders op Facebook 

zitten? Ik vind dat ook wij als afdeling na moeten 

denken hoe wij om willen gaan met sociale media. 

Je kunt er veel mee bereiken, maar het moet wel 

doordacht toegepast worden. 

Tijdens de lunch werd er druk gediscussieerd over 

diverse campagneactiviteiten. Wij hebben aange-

geven eind augustus een activiteit te willen organi-

seren met iemand van de top 5 van de kandidaten-

lijst. Ik ben benieuwd. Tja en daarna kwamen de 

wildere plannen wat dacht je van een kandidaat uit 

een vliegtuig laten springen met een CDA vlag tij-

dens de air-show bij Vliegveld Seppe. CDA Brabant 

gaat alle ideeën verzamelen en maakt een goede 

afstemming tussen de activiteiten. Daarnaast ma-

ken zij op de CDA Brabant website  inzichtelijk wat 

er waar te doen is aan campagneactiviteiten in Bra-

bant. Er is een speciaal telefoonnummer dat elke 

dag van 9.00 uur tot 21.00 uur te bereiken is voor 

diverse vragen over de campagne en uiteraard heeft 

Brabant een campagneteam gevormd. Kortom de 

aftrap is gegeven! 

Astrid Kleuskens 

Jeffrey van Agtmaal 

Kandidaat 
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Astrid Kleuskens 

Voorzitter 

Tel:0165-394887 

 

 

 

Gied van Lier 

Secretaris/ 

tel: 0165-502933 

 

 

Ivo Pertijs 

Bestuurslid 

tel: 06-55320099 

 

 

Kees Rommens 

Bestuurslid 

tel:0165-323840 

CDA  
HALDERBERGE Ster van Moerdijk 

Zoals de meesten, die BN STEM hebben 

gelezen, weten,  stond er afgelopen vrij-

dag een artikel in de krant over de Ster 

van Moerdijk, waar mijn man Anton en ik 

in het bestuur van deze wielerwedstrijd 

zitten.  In 1991 ben ik door de toenmalige 

voorzitter en mijn allerbeste vriend, Cees 

van der Made, gevraagd om bij de organi-

satie van de Omloop van de Moerdijk-

bruggen te komen als ondersteuning. Ik 

heb toen allerlei secretariële dingen ge-

daan. In het tweede jaar ben ik toege-

voegd aan het bestuur. Helaas kwam er 

het jaar daarop geen Ster van Moerdijk, 

omdat onze vriend ongeneeslijk ziek was 

en hij zijn stokpaardje niet wilde overdra-

gen. 

Na een aantal jaren werd er tijdens de 

lintjesregen in de gemeente Moerdijk over 

gesproken om deze wielerwedstrijd nieuw 

leven in te blazen en daarbij alle kernen 

van de gemeente Moerdijk aan te doen. 

Een paar jaar geleden werd ik gevraagd 

om voor deze klassieker als gastvrouw op 

te treden en zo is het balletje gaan rollen. 

Ik kon natuurlijk geen nee zeggen. Het 

jaar erop werd ik gevraagd om toe te tre-

den tot het bestuur, omdat ik al jarenlan-

ge wielerervaring had. Vorig jaar is mij 

gevraagd vicevoorzitter te worden. 

Het afgelopen jaar is voor de klassieker 

heel hectisch geweest. Er moest toch ge-

keken wanneer we de wedstrijd wilden 

laten verrijden en voor wie. De wedstrijd 

is een onderdeel van de beloftencompeti-

tie. Dat houdt in, dat de wedstrijd gereden 

wordt door renners onder de 23 jaar en 

die een licentie hebben van de KNWU. 

Uiteindelijk kwamen we weer uit op de 

derde zondag in juni, wat achteraf niet 

makkelijk was, omdat het vaderdag was 

en mensen niet graag van huis gaan om 

te helpen als vrijwilliger, maar uiteindelijk 

is het toch gelukt. Ook het bij elkaar halen 

van sponsorgeld viel niet mee, maar ook 

door inzet van de bestuursleden hebben 

we het budget rondgekregen.  

De laatste week is natuurlijk ontzettend 

druk. Dan moeten de puntjes op de i wor-

den gezet. Spandoeken halen bij de spon-

sors. Gasten zijn uitgenodigd en worden 

ingedeeld in de gastenwagens. Chauf-

feurs juist indelen in de volgerskaravaan, 

bij beide accommodaties langs. De start 

is in Klundert en de finish in Fijnaart. De 

dag voor de wedstrijd de auto’s ophalen 

bij dealers.  

Dan de dag zelf. Is de rondemiss op tijd 

bij de kapper, zijn de chauffeurs aanwezig 

om de jury en de gasten naar de start te 

begeleiden, is de accommodatie bij de 

start goed ingedeeld, ook het parkterrein 

voor de volgerskaravaan, staat de presen-

tatie klaar voor de gasten, de ploeglei-

dersvergadering en juryvergadering bijwo-

nen, is de wethouder er om het startschot 

te geven?  

Dan is het startschot daar en kan de 

koers vertrekken. We hadden natuurlijk 

prachtig weer, droog en veel wind. De 

koers was levendig en mooi. Rond half 5 

een dankwoordje uitgesproken naar het 

publiek, vrijwilligers, jury en sponsors voor 

deze geweldige dag, maar dan is het als 

vicevoorzitter (de voorzitter is al een paar 

maanden uit de running door ziekte) nog 

niet klaar. Dan komt het meest spannen-

de van de dag: de juryvergadering. Deze 

was vol lof, Anton had samen met 2 ande-

re bestuursleden een aantal parkoerswij-

zigingen doorgevoerd en daar waren ze 

zeer over te spreken; ook over de entou-

rage eromheen, wat we anders hebben 

opgepakt. Dan kan je dag niet meer stuk, 

waar je zoveel voorbereidingen in hebt 

gestoken. Wat zal mijn vriend Cees trots 

geweest zijn, dat zijn Corientje zijn wed-

strijd samen met het bestuur weer goed 

op de kaart heeft gezet.  

In de volgende nieuwsbrief zal ik schrijven 

over onze Australische renners die wij 4 

weken in huis krijgen als voorbereiding op 

het WK wielrennen in Valkenburg.  

Tot slot wens ik jullie een prettige vakan-

tie.  

Corina Tak 


